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§ 1. Val av justerare 

 

Ingalill Loman väljs till justerare. Rådet kommer att fortsättningsvis utse 

justerare efter bokstavsordning.    

 

§ 2. Föregående protokoll 
 

Ordförande går igenom föregående protokoll från 2012-06-27. 

 

Carina Kronqvist, ny enhetschef för HSR kommer och presenterar sig under 

mötet.  

 

Budgeten är ett prioriteringsarbete i nämnden.  

 

Kostchefen ska få en kallelse till KHPR för en presentation av verksamheten.  

 

Eva Holm stod som frånvarande på föregående mötesprotokoll. Sekreteraren 

justerar detta.  

 

§ 3. Presentation av projekt Värdighetsgarantier 

 

Christin Elofsson Arons informerar om antagna värdighetsgarantier inom 

särskilt boende. Socialförvaltningen har ansökt om ytterligare prestationsmedel 

för att arbeta vidare med värdighetsgarantier inom särskilt boende. 

Implementering av värdighetsgarantierna kommer att starta i januari 2013.  

Vi diskuterar innehållet i dokumentet och flera åsikter och tankar kommer upp. 

En tydlighet av värdighetsgarantierna vid implementering är viktig.   

 

§ 4. Dagens samhälle, nr 15 

 

Samtliga i rådet har fått ett exemplar av tidningen som handlar om 

äldreomsorgen.  

 

Ellen tar upp artikeln som berör aktivitet för dementa personer och hur viktigt 

det är med stimulans. Det är viktigt med läkemedelsöversikt för våra äldre. 

Frågor om patientsäkerhet lyfts till kommunens MAS samt enhetschefen för 

Hälso- och sjukvårdsenheten.  

 

Marie ställer frågan om projektet ”Det sociala innehållet”, vad händer när 

projektet tar slut? Christin informerar om att ansvaret för aktiviteter kommer att 

läggas på personalen samt volontärer inom äldreomsorgen samt att det kommer 
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bli ett förtydligande i genomförandeplanen. Aktiviteter ska tydligt stå i varje 

enskilds individuella genomförandeplan. Planering för aktivering i det dagliga 

arbetet inför projektets avslut, görs av bl. a. projektsamordnarna.  

 

Samarbete är viktigt med studieförbund, biblioteket, skolan, etc. Det är viktigt 

att attityden mot våra äldre är positiv hos våra ungdomar.  

 

§ 5. Säkerhet i vardagen. Tips och råd på äldre dar.  

 

Hans informerar om artikeln om Fallolyckor. Detta behöver ses över inom 

hemtjänsten där man inte har tydliga rutiner. Hans delar ut information 

”Säkerhet i vardagen” som är framtagen av MSB (Myndigheten för 

samhällsskydd och beredskap).  

 

§ 6. Hemtjänstutredningen 

 

KHPR önskar få ta del av rapporten. Rapporten skickas ut till rådets medlemmar 

och tas upp på nästa möte.  

 

§ 7. Delårsrapport 120731 

 

Hans tillägger att förutom förvaltningsmålen som presenteras i rapporten, 

arbetar man parallellt med att ta fram ett kvalitetsledningssystem.  

 

§ 8. Ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete 

 

Information om arbetet med att utveckla ett ledningssystem för systematiskt 

kvalitetsarbete. Detta ska vara klart i november. Grunden för ett ledningssystem 

är att ta fram processer och rutiner för att verksamheterna ska följa upp 

verksamhetens kvalitet.  

 

§ 9. Information från socialnämnden 

 

Hans och Christin informerar om vad som händer inom socialförvaltningen.  

 

Resurscentrums verksamhet är igång. Varje person som ansöker om 

försörjningsstöd ska skriva in sig i jobbslussen för en kartläggning.   

 

Kommunalisering av hemsjukvården. Har pågått som projekt i tre år i Orsa 

kommun. Carina informerar om att det för vår del inte kommer att bli någon 

större skillnad för vår del när kommunaliseringen går igenom.  
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Carina Kronqvist presenterar sig. Carina är enhetschef för sjuksköterskor, 

rehabiliteringen samt korttidsavdelningen. Carina har tidigare arbetat inom 

Landstinget i 35 år.   

 

Serviceavtal inom hemtjänsten ska upphöra. Istället kommer alla få ett 

biståndsbeslut. Serviceavtalen är inte rättsäkra och därför tar man bort detta.  

 

Ett kvalitetsledningssystem ska införas inom socialförvaltningen. Detta utifrån 

socialstyrelsens krav på att följa upp kommunens verksamheter så att man håller 

god kvalitet.  

 

Hans informerar om att tjänsterna inom socialförvaltningen är tillsatta.  

 

Tillsyn Arbetsmiljöverket särskilt boende. Arbetsmiljöverket hotar med vite. Vi 

ska åtgärda enhetschefernas arbetsbelastning med en rekrytering av en assistent 

på 75 %.  

 

Orsa kommun förlänger avtalet med Skattungeservice ett år.  

 

Nya riktlinjer från socialstyrelsen för äldrevården inom demensvården gällande 

från och med 2013.  

 

Revidering av riktlinjer och rutiner för anmälan av avvikelser, Lex Sarah, Lex 

Maria har gjorts.  

 

Uppdrag granskning önskar information om ett enskilt ärende inom 

äldreomsorgen. Vi uttalar oss inte i enskilda ärenden offentligt.  

 

§ 10. Information från kommunstyrelsen 

 

Marie informerar från kommunstyrelsen.  

 

Orsa kommun ska ta fram en kommunal utvecklingsplan. Detta kommer att ske 

via medborgardialoger, öppna möten samt uppsökande av olika målgrupper. Hur 

vill vi utveckla Orsa?  

 

Nu finns en ”medborgarbudget” via hemsidan.  

 

Hörslinga kommer att föras in i konferensrummet Koppången på g:a 

brandstationen, samt på kommunhuset.  

 

Intressenter finns för försäljning av Stiftelsen Skeer.  
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Man måste söka tillstånd för ”gatupratare”. ”Handla i Orsa” har fått information.  

 

§ 11. Aktiviteten ”trafikskadefri pensionär”, 10 sept.  
 

Ellen informerar om ett möte på PRO där man informerade om ”trafikskadefri 

pensionär”.  Informationen handlade mycket om vårt beteende i trafiken. 20 

personer deltog.  

 

§ 12. Övriga frågor 

 

Frågan om Lillåhems matsedel kommer upp. Vem är matsedeln riktad till? Det 

står endast en rätt per dag. Frågan ska diskuteras vidare med kostchefen.  

 

KHPR vill se resultaten från enkäten om måltidssituation på särskilt boende. 

Presentationen visas vid nästa möte. 

 

Bitte saknar en punkt på dagordningen: Information från Landstinget. Vi inför 

det i kommande dagordningen.  

 

Bitte informerar om att ett Patientråd med tolv ledamöter startat igång. 

Minnesanteckningar, information m.m. läggs ut på Orsa kommuns hemsida, 

under vård och omsorg. Information finns även på vårdcentralen. På 

Vårdcentralen finns en låda där man kan lägga i idéer och förslag till rådet.  

 

Mora lasarett firar 100 år. Bitte informerar om föreläsningar för hösten 2012.  

 

På Vårdcentralen finns ett konferensrum att utnyttja för kommunens 

verksamheter m fl.  

 

Bitte tar med sig följande frågor till Hälso- och sjukvårdsberedningen 20/9 samt 

nästa Patientråd:  

 

 Medicinplaneringen.  

 

 Inbjudan om information om övertagande av hemsjukvården 23/10?  

 

 Krisgrupp vid olyckor/trauman?  Bitte informerar om att Annica ska 

samarbeta med polisen i Dalarna för stöd till personer vid olyckor och 

/eller trauman.   

 

 Ingalill önskar att Bitte tar med sig en önskan om att växter och tidningar 

underhålls/uppdateras i väntrummet på Vårdcentralen för ökad trevnad.  
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 Renovering är på gång på nedre plan på Vårdcentralen.  Fler sittplatser 

önskas.  

 

Anne-Mari önskar att Simhallens tillgänglighet förbättras.   

 

Julen har i år många lediga dagar. Anne-Marie önskar förslag på vad rådets 

medlemmar och organisationer kan bidra med för att skydda våra barn och unga.  

 

26 oktober, kl 14.00 invigs bion i Orsa.  

 

Hans: Tjänstemannadeltagande på rådets sammanträden 2013?  

 

Många cyklar på trottoarerna. Anne-Marie menar att detta är något att ta upp i 

föräldrarådet.  

 

Ett förslag om att Pippi Gunnars deltar vid rådets tillgänglighetsvandring.  

 

§ 13. Mötet avslutas 

 

Ordförande avslutar mötet.  


